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EN CODE SETTING GUIDE

1900S HANDSFREE PLUS

The default setting for the HANDSFREE 
SQUARE is the Constant stimulation. 
To change the setting or add more 
HANDSFREE SQUARES, proceed with 
the following steps:
1.	 Begin with the transmitter turned off.
2.	Press the pairing combination 

buttons on your handheld transmitter. 
This can be found by identifying your 
product on the following pages.

HANDSFREE
SQUARE
Button

NOTE: Only 14 HANDSFREE SQUARES can be paired. 
When a 15th HANDSFREE SQUARE is paired, the initial 
14 that were paired will reset and need to be paired 
again.

HANDSFREE SQUARE PAIRING

3.	Once you see the rapidly blinking light, release the 
buttons. The transmitter will continue to rapidly blink.

4.	Hold down the HANDSFREE SQUARE button. Release the 
button once the rapidly flashing light on the transmitter 
and the HANDSFREE SQUARE both show a solid light.

5.	Release all buttons. The HANDSFREE SQUARE should 
now be coded.

6.	Up to 14 HANDSFREE SQUARES can be paired with 
one transmitter and can have duplicate functions. For 
example, 4 can be paired for Pager, 5 can be paired for 
Nick, and another 5 can be paired for Constant.

Hold down the 
on/off button and Nick.

Hold down the on/off 
button and Pager.

Hold down the on/off 
button and Booster.

Hold down the on/off 
button and Constant.
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NICK
Move the toggle switch 
up for "D1." Hold down 
the on/off button and 
the Nick button.
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Move the toggle switch 
up for "D1." Hold down 
the on/off button and 
the gray Pager button.

Boost
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Move the toggle switch 
up for "D1." Hold down 
the on/off button 
and the brown boost 
button.
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Move the toggle switch 
up for "D1." Hold down 
the on/off button and 
the Constant button.

Constant
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Move toggle switch 
down for "D2." Hold 
down the on/off button 
and the gray Pager 
button.

Move toggle switch 
down for "D2." Hold 
down the on/off button 
and the brown boost 
button.

Nick
Button •D1

•D2

Move the toggle switch 
down for "D2." Hold 
down the on/off button 
and the Nick button.

Press
On/Off Button
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button.Press

Press

Press

On/Off Button

On/Off Button

On/Off Button

NICK

•D1
•D2

•D1
•D2

•D1
•D2

•D1
•D2

 PAGER

Boost
Button

BOOST

•D1
•D2

CONSTANT



LIMITED WARRANTY
For Dogtra Products Purchased from Dogtra Authorized Dealers

One-Year Warranty
Except as otherwise provided below, Dogtra warrants to the original retail 
purchaser (“You”) that its Dogtra products shall be free of defects in materials 
and workmanship for a period of one (1) year from the date of purchase 
(“Warranty”). The Warranty covers the cost of repair (parts and labor) or 
replacement (if repair is not feasible) of a defective Dogtra product during said 
one-year period. For such repaired or replaced products, the remaining portion 
of the original warranty period, or ninety (90) days, whichever is longer, shall 
apply. Dogtra, at its sole discretion, shall determine whether to repair or replace a 
product covered by the Warranty.

Warranty Conditions
The Warranty is not transferrable and applies to your Dogtra product only if:

(1) You are the original retail purchaser of the product,
(2) You bought the product from a Dogtra authorized dealer, and 
(3) You present a receipt or other proof of purchase showing a valid purchase 
date, the name and address of the authorized dealer, and the purchased product 
identified by model and/or serial number.

Warranty Exclusions
The Warranty does not cover damage, loss, or deterioration to your Dogtra 
product caused: by misuse, neglect, abuse, or other improper handling of the 
product; by failure to follow use or care instructions; by use of the product for 
other than its intended purpose; by accident or natural forces such as fire or 
flooding; or by normal wear and tear such as scratches to the product surface.

The Warranty also does not cover Dogtra products that: are purchased from non-
authorized dealers; are purchased outside of the United States or Canada; have 
been damaged during shipment (even if Dogtra paid or arranged for shipping); 
have been modified or tampered with in any manner; are opened or repaired 
by anyone other than Dogtra; or have serial numbers that have been altered or 
defaced.

Sole Warranty
This Warranty is the only warranty offered by Dogtra for its Dogtra products. 
Other than said Warranty, Dogtra makes no other representations or warranties 
whatsoever regarding its products, whether oral or in any product manual, on 
any packaging, on any website, or in any other written material. No dealer of 
Dogtra products, nor any employee or agent of Dogtra, is authorized to make any 
additions, changes, or extensions to the Warranty. Dogtra, at its sole discretion 
and at any time, reserves the right to modify the Warranty.

DOGTRA PRODUCT WARRANTY DISCLAIMER OF OTHER WARRANTIES

THE FOREGOING WARRANTY IS PROVIDED IN LIEU OF ALL OTHER 
WARRANTIES, WHETHER EXPRESS OR IMPLIED. DOGTRA DISCLAIMS ANY 
IMPLIED WARRANTIES INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED 
WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR 
PURPOSE.

Limitation of Remedies
Dogtra’s liability is limited to the cost of repair or replacement of the Dogtra 
product under Warranty. Any claim or action to enforce the Warranty must 
be commenced within thirty (30) days of the Warranty’s expiration for 
your product. Dogtra will not be liable for any indirect, incidental, special, 
consequential, or similar damages based on breach of warranty, breach of 
contract, negligence, strict tort, or any other legal theory related to Dogtra 
and its products. Damages that Dogtra will not be responsible for include, but 
are not limited to: loss of income or profits; loss of revenue or savings; loss of 
use of the product or associated products; cost of any substitute products or 
services; inconvenience, downtime, or any other time; loss of goodwill; claims 
of third parties including customers; and damage to property.

Legal Rights May Vary By State or Jurisdiction
The Warranty gives You specific legal rights, and You may also have other 
rights which vary by state or jurisdiction. Some states or jurisdictions 
do not allow certain limitations of implied warranties or of incidental or 
consequential damages or other remedies, so certain of the foregoing 
limitations may not apply to You.

If any portion of the Warranty is held by a court to be invalid or 
unenforceable, the remaining portions of the Warranty shall remain in full 
force and effect and shall in no way be affected or invalidated, and the invalid 
or unenforceable portion shall be modified so as to most nearly achieve the 
intent of the Warranty.

Product Registration
Dogtra recommends that customers register their products as soon as 
possible after purchase. Product registration will facilitate any future 
warranty service. You may also receive useful information and updates about 
your existing and future Dogtra products.  To register your product, visit 
www.dogtra.com/product-registration. If your product is not registered with 
Dogtra, You will be required to provide a receipt or other proof purchase (as 
provided above) to qualify for warranty service.



Dogtra-Canada
8661 201st Street, 2nd Floor Langley, BC, V2Y 0G9
1 (888) 811-9111
Info.canada@dogtra.com

The diagrams and representations in the manual may differ slightly from the 
actual product depending on the model type.

How to Obtain Warranty Service
Should your Dogtra product require warranty service, please contact Customer 
Service by phone or email for a warranty evaluation (see below for contact 
information). Upon approval of your warranty work, Dogtra will repair or replace 
(at Dogtra’s election) your product without charge for labor or parts. You are 
responsible for shipping, including cost, of your product to Dogtra for warranty 
service. Dogtra will handle shipping, including cost, of the repaired or replaced 
product back to customers in the Canada. Dogtra will not be responsible for 
shipping, including cost and/or applicable taxes or fees, for products sent to 
Canada. Such costs, taxes, or fees will be borne by the customer.

To register your product, visit www.dogtra.com/product-registration



FR GUIDE DE SYNCHRONISATION

Le mode de stimulation programmé 
par défaut sur le système mains-
libres est Continu. Pour modifier 
cette programmation ou ajouter des 
systèmes mains-libres supplémentaires, 
procédez comme ceci: 
1.	 Commencez avec l'émetteur étant 

éteint.
2.	Maintenez appuyé les deux boutons 

de l'émetteur qui correspondent à la 

Bouton
Mains-Libres NB: Seulement 14 systèmes mains-libres peuvent être 

synchronisés avec un même émetteur. Si un 15ème 
système mains-libres est synchronisé avec un émetteur, 
les 14 premiers seront ré-initialisés et devront être 
synchronisés à nouveau.

SYNCHRONISATION DU SYSTÈME MAINS LIBRES

3.	programmation souhaitée. Pour identifier ces boutons, 
rendez-vous sur les pages suivantes et identifiez votre 
produit.

3.	Maintenez les boutons appuyés jusqu'à ce que le voyant 
LED de l'émetteur clignote rapidement, puis relâchez-les. 
Le voyant LED continue de clignoter vite.

4.	Maintenez appuyé le bouton du système mains-libres. 
Relâchez le bouton lorsque le voyant LED du système 
mains-libres, après avoir clignoté rapidement, affiche une 
lumière continue.

5.	La procédure de synchronisation est terminée. Le système 
mains-libres devrait maintenant être programmé comme 
souhaité.

6.	Jusqu'à 14 systèmes mains-libres peuvent être 
synchronisés avec un émetteur et ils peuvent être 
plusieurs à avoir la même fonction. Par exemple, il est 
possible d'avoir 4 systèmes mains-libres pour activer la 
fonction Pager, 5 pour activer la fonction Nick, et 5 autres 
pour activer la fonction Continu.
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NICK
Appuyer sur les boutons
Marche/Arrêt et Nick.
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Appuyer sur les boutons
Marche/Arrêt et Pager.

Booster

BOOSTER
Appuyer sur les boutons
Marche/Arrêt et Booster.
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CONTINU
Appuyer sur les boutons
Marche/Arrêt et Continu.

Continu
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NICK
Placer l'interrupteur
sur "D1". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Nick.
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Placer l'interrupteur
sur "D1". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Pager.
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Placer l'interrupteur
sur "D1". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Booster.
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Placer l'interrupteur
sur "D1". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Continu.
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GARANTIE LIMITÉE
Pour les produits Dogtra achetés auprès de revendeurs Dogtra agréés

Garantie d'une durée d'un an
Sauf stipulation contraire ci-dessous, Dogtra garantit à l'acheter initial ("vous") 
que ses produits Dogtra sont sans défaut de matériaux ou de main d’œuvre 
pendant une période d'un an (1 an) à partir de la date d'achat ("garantie"). 
La garantie couvre le coût de la réparation (pièces et main d’œuvre) ou du 
remplacement (si une réparation n'est pas possible) d'un produit Dogtra 
défectueux pendant la période d'un an mentionnée ci-dessus. Pour des produits 
ainsi réparés ou remplacés, la période de garantie originale restante ou quatre-
vingt-dix jours (90 jours), la période la plus longue étant celle retenue, s'applique. 
Dogtra choisit à sa seule discrétion si un produit couvert par la garantie est 
réparé ou remplacé.

Conditions de garantie
La garantie n'est pas transférable et s'applique à votre produit uniquement si:
(1) Vous êtes l'acheteur final initial du produit,
(2) Vous avez acheté le produit auprès d'un revendeur Dogtra agréé, et 
(3) Vous présentez un billet de caisse ou une autre preuve d'achat indiquant une 
date d'achat valide, le nom et l'adresse du revendeur agréé, et le produit acheté 
identifié par son nom de modèle et/ou numéro de série.

Exclus de la garantie
La garantie ne couvre pas les dommages, la perte ou la détérioration de votre 
produit Dogtra causés par: mauvaise utilisation, négligence, maltraitance ou autre 
forme d'utilisation inappropriée du produit; par le non-respect des consignes 
d'utilisation; par l'utilisation du produit pour un autre but que celui pour lequel il 
est conçu; par des accidents ou par des forces naturelles comme le feu ou l'eau; 
ou par l'usure normale comme des rayures sur la surface du produit.

La garantie ne couvre pas non plus les produits Dogtra qui: sont achetés auprès 
de revendeurs non-agréés; sont achetés en dehors des États-Unis d'Amérique 
ou du Canada; ont été endommagés pendant le transport (même si Dogtra a 
payé pour ou a organisé le transport); ont été modifiés de quelque manière que 
ce soit; ont été ouverts ou réparés par quelqu'un d'autre que Dogtra; ou dont les 
numéros de série ont été modifiés ou effacés.

Seule garantie
La présente garantie est la seule offerte par Dogtra pour les produits Dogtra. 
En dehors de la présente garantie, Dogtra n'émet aucune autre déclaration ou 
garantie pour ses produits, que ce soit oralement ou dans un manuel d'utilisation, 
sur un emballage, un site internet, ou sous toute autre forme écrite. Aucun 
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Placer l'interrupteur
sur "D2". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Pager.

Placer l'interrupteur
sur "D2". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Booster.

Placer l'interrupteur
sur "D2". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Nick.

Placer l'interrupteur
sur "D2". Maintenir le 
bouton Marche/ Arrêt et 
le bouton Continu.
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revendeur de Dogtra, aucun employée et aucun agent de Dogtra ne peut faire 
d'ajout, de modification ou d'extension de la garantie. Dogtra se réserve le droit 
de modifier à tout moment et à sa seule discrétion la garantie.

EXCLUSION DES AUTRES GARANTIES

LA PRÉSENTE GARANTIE EST EXCLUSIVE ET REMPLACE TOUTE AUTRE 
GARANTIE EXPLICITE OU IMPLICITE. DOGTRA REFUSE TOUTE GARANTIE 
IMPLICITE, INCLUANT  SANS S'Y LIMITER, LES GARANTIES IMPLICITES DE 
QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADÉQUATION À UNE UTILISATION PARTICULIÈRE.

Limitation des options
La responsabilité de Dogtra se limité au coût de la réparation ou du 
remplacement du produit Dogtra sous garantie. Toute réclamation ou action 
visant à faire marcher la garantie doit être commencé au plus tard trente (30) 
jours avant la fin de période de garantie de votre produit. Dogtra n'est pas 
responsable de tout dommage indirect, spécial, ou autre dommage causé par 
une rupture de garantie rupture de contrat, négligence, un tort, ou toute autre 
théorie légale concernant Dogtra et ses produits. Les dommages pour lesquels 
Dogtra n'est pas responsables incluent sans s'y limiter: perte de revenu ou de 
profit; perte de salaire ou d'épargne; perte d'utilisation du produit ou de produits 
associés; le coût de tout produit ou service de remplacement; désagrément, 
temps d'arrêt, ou tout autre perte de temps; défection de clients; réclamations de 
tierces parties y compris de clients; et dégradation de biens.

Les droits légaux peuvent varier selon l'état ou la juridiction
La garantie vous donne des droits spécifiques, et vous pourriez avoir d'autres 
droits qui peuvent selon l'état ou la juridiction. Certains états ou juridictions 
n'autorisent pas certaines limitations de garanties implicites ou de dommages 
indirects ou d'autres options, donc certaines limitations mentionnées ci-dessous 
peuvent ne pas s'appliquer à vous.

Si une partie de la présente garantie est considéré par un tribunal comme invalide 
ou inapplicable, les autres parties de la présente garantie resteront pleinement 
applicables et ne seront en aucun cas affectés ou invalidées, et la partie invalide 
ou inapplicable sera modifiée pour correspondre le plus plus possible à l'intention 
de la présente garantie.

Enregistrement du produit
Dogtra recommande à ses clients d'enregistrer leur produit le plus tôt possible 
après l'achat.
L'enregistrement du produit facilitera tout service de garantie à l'avenir. Vous 
pourriez aussi recevoir des informations utiles et des mises à jour concernant 
votre produit Dogtra actuel et les produits futurs. Pour enregistrer votre produit, 
rendez-vous sur www.dogtra.com/product-registration. Si votre produit n'est pas 

enregistré auprès de Dogtra, vous devrez fournir un billet de caisse ou une autre 
preuve d'achat (comme indiqué plus haut) pour bénéficier de la garantie.

Comment obtenir le service de garantie
Si votre produit Dogtra nécessite un service de garantie, veuillez contacter le 
service clients par téléphone ou par courrier pour une évaluation préalable 
(voir ci-dessous pour les données de contact). Une fois que la nécessité d'un 
service de garantie a été approuvé, Dogtra répare ou remplace (selon le choix 
de Dogtra) votre produit sans vous facturer les coûts des pièces et de la main 
d’œuvre. Vous êtes responsable de l'envoi, y compris le coût de l'envoi, de votre 
produit à Dogtra pour le service de garantie. Dogtra prend en charge le retour, y 
compris les frais d'envoi, du produit réparé ou du produit de remplacement chez 
les clients résident au Canada. Dogtra n'est pas responsable de l'envoi, y compris 
du coût de l'envoi et les frais ou taxes applicables, pour les produits envoyés au 
Canada. Ces coûts, frais ou taxes seront à la charge du client.

Pour enregistrer votre produit, rendez-vous sur www.dogtra.com/product-
registration.

Dogtra-Canada
8661 201st Street, 2nd Floor Langley, BC, V2Y 0G9
1 (888) 811-9111
Info.canada@dogtra.com

Les schémas et représentations se trouvant dans ce manuel peuvent légèrement 
différer du produit réel selon le type de modèle.


